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ZAPISNIK 

 

 

s 1. KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, 

odrţane 18. lipnja 2021. godine, s poĉetkom u 18:30 sati u uredu Općinske naĉelnice. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Dino Katić, Nina Glumac, Marinela Kvinta Lešić, Nikol Škratulja, 

Martina Bašić Ivĉević, Carl Ivelja, Gojko Antica 

 

OSTALI NAZOĈNI: Anita Janĉić Lešić općinska naĉelnica, Antonia Barbić proĉelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Marinela Giljević viša struĉna suradnica II. 

 

Nakon što je intonirana himna Republike Hrvatske, minutom šutnje odana je poĉast svima 

koji su dali svoj ţivot za slobodu Republike Hrvatske. 

   

Sukladno ĉlanku 87. stavku 1. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“, broj 144/12., 

121/16., 98/19., 42/20., 144/20., 37/21.), Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog 

odjela otvorila je sjednicu i pozdravila sve izabrane vijećnike, općinsku naĉelnicu gĊu Anitu 

Janĉić Lešić i ostale nazoĉne. 

 

Za konstituirajuću sjednicu utvrĊen je sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

     - UtvrĊivanje kvoruma, 

1.  Izbor Mandatnog povjerenstva, 

2.  Izvješće Mandatnog povjerenstva i verifikacija mandata ĉlanova Općinskog vijeća, 

     - UtvrĊivanje ĉlana Općinskog vijeća koji će predsjedavati konstituirajućom sjednicom  

        do izbora predsjednika,  

     - Sveĉana prisega ĉlanova Općinskog vijeća, 

3.  Izbor Povjerenstva za izbor i imenovanja, 

4.  Izbor predsjednika Općinskog vijeća i potpredsjednika Općinskog vijeća, 

5.  Izvješće Općinske naĉelnice. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

 

Nakon prozivanja, utvrĊeno je da je nazoĉno svih 7 (sedam) vijećnika Općinskog vijeća te da 

se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

AD 1. IZBOR MANDATNOG POVJERENSTVA 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela pozvala je vijećnike da daju 

prijedlog za predsjednika i ĉlanove Mandatnog povjerenstva. 

 

Dino Katić je u ime Kandidacijske liste SDP-a predloţio za predsjednicu Marinelu Kvinta 

Lešić, za ĉlana Ninu Glumac te je prepustio HDZ-u da predloţi drugog ĉlana. 

 

Gojko Antica u ime HDZ-a predlaţe Carla Ivelju za ĉlana. 
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Antonia Barbić stavlja na glasovanje Odluku o izboru Mandatnog povjerenstva sukladno 

kojoj su u Mandatno povjerenstvo Općinskog vijeća Općine Lastovo izabrani: Marinela 

Kvitna Lešić, predsjednica, Nina Glumac, ĉlanica te Carl Ivelja, ĉlan. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

utvrdila je da se jednoglasno (sa sedam glasova „za“) donosi 

 

Odluka o izboru Mandatnog povjerenstva (u prilogu). 

 

AD 2. IZVJEŠĆE MANDATNOG POVJERENSTVA I VERIFIKACIJA MANDATA 

ĈLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Predsjednica Mandatnog povjerenstva Marinela Kvinta Lešić podnijela je Izvješće 

Mandatnog povjerenstva o provednim izborima za ĉlanove Općinskog vijeća Općine Lastovo. 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela izvijestila je vijećnike da je Ivana 

Lagetar, kandidacijska lista HDZ, dopisom od 18. lipnja 2021.godine, stavila svoj mandat u 

mirovanje iz osobnih razloga te da je za vrijeme mirovanja mandata, za zamjenika ĉlanice 

Općinskog vijeća Općine Lastovo odreĊen Carl Ivelja. 

 

Mandatno povjerenstvo utvrdilo je da su ispunjeni zakonski uvjeti za verifikaciju mandata 

sljedećim ĉlanovima Općinskog vijeća Općine Lastovo: 

  Dino Katić 

  Nina Glumac 

  Marinela Kvinta Lešić 

  Nikol Škratulja 

Martina Bašić Ivĉević 

Gojko Antica 

Carl Ivelja 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela utvrĊuje da se Izvješće Mandatnog 

povjerenstva prima na znanje. 

 

UTVRĐIVANJE ĈLANA OPĆINSKOG VIJEĆA KOJI ĆE PREDSJEDAVATI 

KONSTITUIRAJUĆOM SJEDNICOM DO IZBORA PREDSJEDNIKA 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela, zamolila je gosp. Dina Katića, kao 

prvog izabranog ĉlana s kandidacijske liste SDP-a koja je dobila najviše glasova, da 

presjedava konstituirajućoj sjednici do izbora predsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo. 

 

SVEĈANA PRISEGA ĈLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Predsjedavatelj Dino Katić proĉitao je tekst sveĉane prisege nakon ĉega je pojedinaĉno 

prozvao ĉlanove Općinskog vijeća, koji su prisegnuli i potpisali primjerak sveĉane prisege. 

 

AD 3. IZBOR POVJERENSTVA ZA IZBOR I IMENOVANJA 

 

Predsjedavatelj Dino Katić je u ime Kandidacijske liste SDP-a predloţio Marinelu Kvinta 

Lešić za predsjednicu i Ninu Glumac za ĉlanicu te prepustio HDZ-u da predloţi drugog ĉlana. 
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Gojko Antica u ime HDZ-a predlaţe Martinu Bašić Ivĉević za ĉlanicu. 

 

Dino Katić stavlja na glasovanje Odluku o izboru Povjerenstva za izbor i imenovanja 

sukladno kojoj su u Povjerenstvo za izbor i imenovanja Općinskog vijeća Općine Lastovo 

izabrani: Marinela Kvitna Lešić, predsjednica, Nina Glumac, ĉlanica te Martina Bašić 

Ivĉević, ĉlanica. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, Predsjedavatelj Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa 

sedam glasova „za“) donosi 

 

Odluka o izboru Povjerenstva za izbor i imenovanja (u prilogu). 

 

AD 4. IZBOR PREDSJEDNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA I POTPREDSJEDNIKA 

OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Presjedavatelj Dino Katić istiĉe da Kandidacijska lista SDP-a predlaţe njega za predsjednika 

kao nositelja liste koja je dobila najviše glasova, da prijedlog prvog potpredsjednika 

prepuštaju HDZ-u, a da za drugu potpredsjednicu predlaţu Nikol Škratulja te otvara raspravu. 

 

Nakon kraće rasprave predsjednica Povjerenstva za izbor i imenovanja predlaţe Dina Katića 

za predsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo, Gojka Anticu za prvog potpredsjednika te 

Nikol Škratulja za drugu potpredsjednicu. 

 

Predsjedavatelj Dino Katić stavlja na glasovanje Odluku o izboru predsjednika Općinskog 

vijeća Općine Lastovo, sukladno kojoj je za predsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo 

izabran Dino Katić (Kandidacijska lista SDP-a). 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjedavatelj Dino Katić utvrĊuje da se jednoglasno (sa 

sedam glasova „za“) donosi 

 

Odluka o izboru predsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo (u prilogu). 

 

Utvrđeno je da se izborom predsjednika Općinskog vijeća smatra da je konstituirano 

Općinsko vijeće. 

 

Predsjednik Dino Katić stavlja na glasovanje Odluku o izboru potpredsjednika Općinskog 

vijeća Općine Lastovo, sukladno kojoj je za prvog potpredsjednika Općinskog vijeća Općine 

Lastovo izabran Gojko Antica (Kandidacijska lista HDZ-a), a za drugu potpredsjednicu 

Općinskog vijeća Općine Lastovo izabrana Nikol Škratulja (Kandidacijska lista SDP). 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrĊuje da se jednoglasno (sa sedam 

glasova „za“) donosi 

 

Odluka o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo (u prilogu). 

 

Dino Katić:  Zahvaljujem se vijećnicima što su konsenzusom izabrali predsjednika. To biraĉi i 

oĉekuju od nas, da neke stvari donosimo konsenzusom koje su od vitalnog interesa. Mislim da 

je u interesu svih nas da imamo jake institucije na otoku Lastovu, Općinu Lastovo, 

Komunalca, poduzeće u vlasništvu Općine Lastovo, da imamo jaku instituciju Parka prirode, 

Osnovne škole, jake udruge te da je ovo jedan preduvjet, kamen temeljac da to ostvarimo u 
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narednom razdoblju od ĉetiri godine. 

 

Gojko Antica: Ovdje sam došao otvorenog srca. Ţelim Lastovu najbolje, ţelim svojoj djeci i 

svoj drugoj djeci isto tako. Malo po malo, moţemo puno, ali moramo biti skupa. 

 

AD 5. IZVJEŠĆE OPĆINSKE NAĈELNICE 
 

Predsjednik Dino Katić daje rijeĉ Aniti Janĉić Lešić općinskoj naĉelnici. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ja ću samo par rijeĉi. Svima vam ĉestitam i drago mi je da se formiralo 

Općinsko vijeće. Nadam se da ćemo kvalitetno i dobro suraĊivati. Ja bi se samo osvrnula na 

par stvari, na vrijeme od izbora do danas. Moram priznati da sam bila dosta neugodno 

iznenaĊena stvarima koje su se dogaĊale nakon izbora. Moj protukandidat se ţalio na 

rezultate izbora, što je savršeno normalna i legalna stvar. MeĊutim ponašanja odreĊenih ljudi i 

postupci koji su se dogaĊali su vrlo loši i na granici kaţnjivog ponašanja. To nisu naĉini na 

koje se stvara povjerenje i na koje se suraĊuje. Što se tiĉe primopredaje koja je bila prošli 

ĉetvrtak, takoĊer isto nisam zadovoljna, zato što novi Zakon o primopredaji vlasti, kaţe da se 

treba predati izvješće o stanju projekata, financijskom stanju, znaĉi ima jedan cijeli obrazac 

koji treba predati. Ja moram reći da taj obrazac nisam dobila, odnosno da sam ga dobila u 

jednom vrlo smušenom obliku na moje inzistiranje. Kad sam došla u 8h na primopredaju nije 

bilo pripremljeno ništa, kad sam zatraţila da se dobiju izvješća koja su propisana zakonom 

dobila sam ih samo djelomiĉno i mislim da je to bilo vrlo vrlo neozbiljno. Isto tako tog dana 

sam dobila, to moram izvijestit Vijeće, na potpis ugovor koji je s PDV-om teţak oko 

3.500.000,00 kuna i koji je namijenjen za asfaltiranje i ureĊivanje nerazvrstanih cesta. Taj 

Ugovor je trebalo, s obzirom da je rok za potpisivanje sa izvoĊaĉem već došao, jer nakon 

izbora izvoĊaĉa nakon 30 dana ili neznam toĉno koliko je u ovom sluĉaju bio rok, se mora 

potpisati ugovor. U protivnom se ugovor smatra potpisanim i izabrani izvoĊaĉ moţe tuţiti 

Općinu za izgubljenu dobit, moţe pokrenuti sudski spor, odnosno ugovor se smatra potpisan. 

Ja taj Ugovor nisam potpisala jer nema osiguranih sredstava osim 600.000,00 kuna koje je 

Ministarstvo odobrilo Općini Lastovo i jer taj ugovor sadrţava bjanko zaduţnicu. Bjanko 

zaduţnica znaĉi da nakon što izvoĊaĉ izvrši radove ima pravo naplatiti se, tako da ako mu nije 

plaćen raĉun, on se naplaćuje tako što skida s raĉuna i vodi Općinu u blokadu. Da sam taj 

Ugovor potpisala, po ugovoru su planirani radovi za ovu godinu trebali biti 1.200.000,00 kuna  

i naplata prvog djela bi bila bez problema jer su osigurana sredstva, a drugog dijela koji bi 

trebao biti u 11-om mjesecu, Općina bi išla u blokadu. A sljedeće godine bi takoĊer imali teret 

jer je izvoĊaĉ planirao doći i napraviti sve radove od oko 1.400.000,00 kuna. To bi bio jedan 

uţasan teret za Općinu. Ja taj Ugovor nisam potpisala, namjeravam ga raskinuti i sklopiti s 

izvoĊaĉem novi ugovor od 600.000,00 kuna za koje imamo osigurana sredstva. To je isto vrlo 

neozbiljno jer zakonski nije dopušteno sklapati ugovore za koje nemamo osigurana sredstva, a 

to je ovdje bilo sluĉaj. Ja se nadam da nećemo imati tuţbu izvoĊaĉa, da će biti korektan i 

suradljiv i da ćemo se iz te gabule izvući bez posljedica. Sad moţda ljepše stvari. Ja bi se 

zahvalila i ĉestitala Omladincu na uspjehu u ovoj sezoni. Isto tako bi se zahvalila 

djelatnicama Škole koje su godinama vodile Vrtić volonterski. Sad je Vrtić pri Općini, vodi 

ga Općina, to je isto jedan zahtjevan zalogaj za Općinu i nadam se da ćemo te stvari dobro 

odraĊivati. To je za sad sve. 

 

Dino Katić: Kao sporski direktor Omladinca moram se zahvaliti i nadam se da ćemo u 

budućnosti sve projekte iz kluba, a koje nismo uspjeli realizirati, u narednom razdoblju  

realizirati do kraja. 
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Predsjednik Dino Katić zakljuĉuje raspravu te je Izvješće Općinske naĉelnice primljeno na 

znanje. 

 

Predsjednik Dino Katić ĉestitao je još jednom svima na izboru, poţelio svima uspjeh u radu i 

zakljuĉio sjednicu u 19 sati.  

 

Prema tonskom zapisu                                                                                               

zapisnik napisala 

                                                                                             

Marinela Giljević    

       Predsjedavateljica na temelju ĉl. 87. st. 1. 

       Zakona o lokalnim izborima 

 

       Antonia Barbić 

 

       Predsjedavatelj na temelju ĉl. 87. st. 4.  

       Zakona o lokalnim izborima i Predsjednik 

       Općinskog vijeća 

 

       Dino Katić 

 

         

KLASA: 021-05/21-01/04 

URBROJ: 2145-02-21-9 

U Lastovu, 18. lipnja 2021. godine  

 

Prilog:  

 Odluka o izboru Mandatnog povjerenstva  

 Odluka o izboru Povjerenstva za izbor i imenovanja  

 Odluka o izboru predsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo 

 Odluka o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo  

 

 


